

Title (en)  
Method of selectively bundling, marking and isolating elongated objects by means of a one-sided adhesive tape and a device for carrying out the method.

Title (de)  
Verfahren zum wahlweisen Bündeln, Markieren und Isolieren von länglichen Gegenständen mittels eines einseitig klebenden Bands sowie eine Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens.

Title (fr)  
Procédé pour sélectivement lier, marquer et isoler des objets allongés au moyen d'un bande adhésive unilatérale et un dispositif pour la mise en oeuvre du procédé.

Publication  
**EP 0621182 A1 19941026 (DE)**

Application  
**EP 94102614 A 19940222**

Priority  
DE 4313072 A 19930421

Abstract (en)  
Device 1 for selectively bundling, marking and isolating elongate objects 2 by means of a one-sided adhesive tape 3, there being provided, according to the invention, at least one first and one second roller 4, 5 which are arranged in parallel and are designed to be adjustable in parallel relative to one another and which are jointly surrounded by a flat belt 6 on the casing side in the manner of a cigarette roller, the flat belt 6 being designed to be drivable. <IMAGE>

Abstract (de)  
Vorrichtung 1 zum wahlweisen Bündeln, Markieren und Isolieren von länglichen Gegenständen 2 mittels eines einseitig klebenden Bands 3, wobei erfindungsgemäß mindestens eine erste und eine zweite parallel angeordnete Rolle 4, 5 vorgesehen ist, die relativ zueinander parallel verstellbar ausgebildet sind und gemeinsam von einem Flachriemen 6 mantelseitig nach Art eines Zigarettenrollers umschlossen sind, wobei der Flachriemen 6 antreibbar ausgebildet ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65B 27/10**

IPC 8 full level  
**B65B 27/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65B 27/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 558154 A 19431223 - J G JACKSON & CROCKATT LTD, et al
- [XA] CH 647726 A5 19850215 - CROON LUCKE MASCHINEN
- [X] US 3707976 A 19730102 - VAN VEEN A
- [A] EP 0219739 A1 19870429 - WELLA AG [DE]

Cited by  
US7540124B2; EP1402770A1; NL1021521C2; EP1785354A1; US7185480B2

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0621182 A1 19941026**; DE 4313072 A1 19941027

DOCDB simple family (application)  
**EP 94102614 A 19940222**; DE 4313072 A 19930421